

WORK CERTIFICATE

This is to certify that **Gabriel Klein**, born on **November 24, 1976**, was employed by Vivent SA from **July 15, 2024, to July 15, 2025** as **Chief Operations Officer**, working from our offices in Gland, Switzerland.

During his tenure, Gabriel played a key role in advancing our operational capabilities. Among his notable contributions was the successful migration of our data pipeline from privately managed servers to a robust and scalable infrastructure on **Amazon Web Services (AWS)**. This transition significantly enhanced our system performance, reliability, and scalability.

Gabriel consistently demonstrated ambitious strategic thinking, operational discipline, and a desire for cross-functional collaboration.

He was a committed and positive member of our team, participating fully in Vivent's agile development processes. Gabriel brings creativity and strong ability to synthesize information from many sources, attention to detail when required, and a high degree of professionalism and commitment to his work.

Gabriel is leaving Vivent free of any obligations, with the exception of his continuing duty of confidentiality with regard to company and client information. We sincerely thank him for his contributions and wish him continued success in both his personal and professional future.

Should you have any queries regarding this information, please contact Carrol Plummer, CEO at +41 79 511 4627.

A handwritten signature in blue ink, appearing to be "CP", followed by a long horizontal line.

Carrol Plummer
CEO

CERTIFICAT DE TRAVAIL

Nous certifions par la présente que Gabriel Klein, né le 24 novembre 1976, a été employé par Vivent SA du 15 juillet 2024 au 15 juillet 2025 en tant que Chief Operations Officer, dans nos bureaux de Gland, en Suisse.

Au cours de son mandat, Gabriel a joué un rôle clé dans l'avancement de nos capacités opérationnelles. Parmi ses contributions notables, on peut citer la migration réussie de notre pipeline de données des serveurs gérés par le secteur privé vers une infrastructure robuste et évolutive sur Amazon Web Services (AWS). Cette transition a considérablement amélioré les performances, la fiabilité et l'évolutivité de notre système.

Gabriel a toujours fait preuve d'une réflexion stratégique ambitieuse, d'une discipline opérationnelle et d'un désir de collaboration interfonctionnelle.

Il a été un membre engagé et positif de notre équipe, participant pleinement aux processus de développement agile de Vivent. Gabriel fait preuve de créativité et d'une grande capacité à synthétiser des informations provenant de plusieurs sources, d'une grande attention aux détails lorsque cela est nécessaire, et d'un haut degré de professionnalisme et d'engagement dans son travail.

Gabriel quitte Vivent libre de toute obligation, à l'exception de son devoir de confidentialité à l'égard des informations de l'entreprise et des clients. Nous le remercions sincèrement pour sa contribution et lui souhaitons beaucoup de succès dans son avenir personnel et professionnel.

Pour toute question concernant ces informations, veuillez contacter Carrol Plummer, CEO au +41 79 511 4627.



Carrol Plummer
CEO